
 

KOMISIJA ZA KULTURO ,  
 
Komisija za vprašanja mladih 
 
Datum: 25.05.2010 
 
 

Poročilo s srečanja predstavnikov mladih SKEI – IG Metall 
 
 
Udeleženci srečanja iz Nemčije IGM:, Sabrina Hessel, Inge, Nick 
Heindl in Daniel Schmid 
Udeleženci iz Slovenije: Aleš Vodovnik, Vili Novak, Gašper Hostnik, 
Nejc Špegel, Tadej Lampreht in Joško 
Kraj: Velenje, Ljubljana 
Prevajanje: nemško – slovensko ( Vili Novak, Gašper Hostnik ) 
Termin: 19.5.2010 – 22.5.2010 
 
Na pobudo komisije za mlade (Skei Mladi) smo na podlagi plana dela za 
leto 2010 povabili predstavnike prijateljskega sindikata IG Metall. Tako s 
tem nadaljujemo aktivnosti in delovna srečanja v okviru 
memorandumske skupine. Predstavniki so prišli 19.5.2010 popoldne v 
Velenje, v hotel Paka. Tam smo jih sprejeli: Sekretar regije Amon 
Branko, predsednik PS Gorenje Ţan Zeba, predsednik Gorenje GA Ivan 
Vidakovič in člana komisije za mlade Vili Novak, Aleš Vodovnik ter član 
mladih Gašper Hostnik. Ob prijetnem vzdušju in kavi smo se podrobno 
pogovorili o programu za prihodnje tri dni. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ţe kar hitro po sprejemu in pozdravu smo se ob 18.00 uri udeleţili 
sestanka mladinske organizacije Velenje na katerem so razpravljali o 
strategiji in razvoju mladine v Velenju.  
Naslednje jutro smo se po zajtrku odpravili v Ljubljano na posvet zsss na 
temo: »KREPITEV ORGANIZACIJE IN NJENEGA ČLANSTVA PREKO 
ORGANIZIRANJA MLADIH«. Na tem posvetu so naši kolegi iz IG Metalla 
imeli predstavitev kako so v Nemčiji organizirani mladi v sindikatu ter 
kakšne aktivnosti vodijo z mladimi. Posvet je bil med udeleţenci zelo 
dobro sprejet, zato smo ob kosilu diskutirali, da bi bilo morda dobro 
podoben posvet organizirati tudi na nivoju sindikata SKEI. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V popoldanskem času pa se je odvijala zaključna konferenca zsss pod 
imenom »I KNOW MY RIGHTS!« Na tej konferenci so imeli predstavitve: 
predstavnik STTK Finske, SSSH Hrvaške, ZSSS ter Skei mladi Slovenije in 
IGM Nemčija, na katerih so predstavniki predstavili kako so organizirani 
in teţave s katerimi se srečujejo v svojem okolju. Predstavitev je imel 
tudi aktivist iz BIH, ki je predstavil mladi in aktivizem v BIH. 
Ţal je bilo udeleţencev manj kot je bilo načrtovanih, zato tudi razprava ni 
bila tako aktivna, kot bi bilo za pričakovati. Pa kljub temu smo udeleţenci 
slišali marsikatero poučno zgodbo oziroma odnesli kakšno dobro zamisel. 
 
 
  

 
 
 
 
 
 



Po zaključku prvega dela konference smo kolege iz Nemčije peljali na 
kratek ogled Ljubljane (staro mestno jedro, Ljubljanica, tromostovje,…) 
V petek dopoldan smo nadaljevali s konferenco, ki se je pričela s kratkim 
filmom o sindikatu, nato pa se je nadaljevala z debatami: poloţaj mladih 
na trgu dela, mladi med izobraţevanjem in zaposlitvijo, mladi in delo 
med študijem in pomen zdruţevanja v sindikate. Te teme so bile tako 
zanimive da je dopoldan minil kot bi trenil. Po zaključku smo pohvalili 
organizatorko Stašo Pernat, saj so teme bile zelo aktualne in zanimive za 
mlade, škoda je bila le, ker udeleţba ni bila takšna kot se je načrtovalo. 
Po zaključku konference pa smo se zopet z gosti odpravili na ogled 
mesta in sicer smo si najprej šli ogledat sedeţ sindikatov na Dalmatinovi 
4, saj so izrazili ţeljo, da vidijo kje delujejo naši sindikat. Po obisku 
sindikalne zgradbe smo si odšli ogledat še Ljubljanski grad, od koder se 
razprostira pogled na celo Ljubljano.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zaradi utrujenosti smo se po teh dveh ogledih vrnili nazaj v Velenje, kjer 
smo si privoščili kratek počitek. Ta počitek je bil res kratek, saj smo se 
kaj kmalu udeleţili prireditve, ki se je odvijala v centru Velenja. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



V soboto smo se takoj po zajtrku odpravili ogledat muzej premogovnika 
Velenje. Zaradi teţke zgodovine rudarjev je našim gostom še kar nekaj 
časa po ogledu ostal cmok v grlu, s komentarji, da je rudarski stan bil res 
zelo teţak. Na ţeljo gostov smo si nato ogledali še razstavno prodajni 
salon Gorenja, tam pa se jim je povrnilo prvotno zadovoljstvo na obraz, 
saj so bili vidno presenečeni nad izdelki, ki jih izdeluje Gorenje. 
Ker se je naš program s tem tudi zaključil, smo po kosilu gostom podarili 
še knjigo o Sloveniji in se od njih poslovili.  
Naši kolegi pa so se nam zahvalili za prijetno druţenje in zanimiv 
program v preteklih treh dneh.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Poročilo je napisal Aleš Vodovnik. 
        Komisija za vprašanja mladih 
        Predsednik: Aleš Vodovnik l.r. 
 
 
 
 
Dostavljeno:  

- članom Komisije za vprašanja mladih 
- predsednica SKEI Slovenije, ga. Lidija Jerkič 
- sekretar za regionalizacijo, g. Albert Vodovnik 

 

 


